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Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους των Δήμων Αγιάς και Κιλελέρ και σύμφωνα με
πρόσφατα δημοσιεύματα στο διαδίκτυο, οι κάτοικοι στο Καλαμάκι, στην Έλαφο και στην
Αμυγδαλή, των Δήμων Αγιάς και Κιλελέρ, καλλιεργούν χωράφια κοντά στην πάλαι ποτέ
λίμνη Κάλα, που τα απέκτησαν με κλήρωση, όντας ακτήμονες, μετά την αποξήρανση της
εν  λόγω λίμνης.  Η λιμνη Κάρλα,  όμως,  επανασυστάθηκε,  με  μέρος  των πέριξ  αυτής
χωραφιών  να  χαρακτηρίζεται  ως  υδροβιότοπος.  Με  βάση  δε  νέο,  επί  τούτου  νόμο,
πρέπει να αναδιανεμηθούν οι καλλιεργήσιμες εκτάσεις στους ακτήμονες με πολύ χαμηλό
αντίτιμο. Ο νέος νόμος ορίζει ότι για να αιτηθεί κανείς κλήρο, δεν πρέπει να καλλιεργεί
πάνω  από  100  στρέμματα,  προϋπόθεση  που  αυτόματα  θέτει  εκτός  αίτησης  τους
περισσότερους μέχρι πρότινος καλλιεργητές στην επίμαχη περιοχή.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να προβείτε σε νέα ρύθμιση ή επιπλέον μοριοδότηση, προκειμένου να μη
μείνουν εκτός της νέας διανομής οι μέχρι πρότινος καλλιεργητές των 6.500 στρεμμάτων
σε  Καλαμάκι,  Έλαφο  και  Αμυγδαλή,  των  Δήμων  Αγιάς  και  Κιλελέρ,  αυξάνοντας  το
αριθμητικό πλαφόν των 100 στρ. για να θεωρηθεί η αρόσιμη περί την άνω λίμνη έκταση
ικανοποιητικώς προσοδοφόρα για κάθε αγρότη της περιοχής;

Ο ερωτών Βουλευτής
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